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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:425 Avfallet från förnybar energi

I en nyligen publicerad rapport från European Environment Agency, EEA, 
beräknar man att industriavfallet från den förnybara energisektorn kommer att 
växa med 3 000 procent. I samma rapport konstaterar man också att 
återvinningen av avfallet kommer att bli svår eftersom materialen i 
vindkraftverk och solpaneler innehåller flera skadliga ämnen, som till exempel 
kadmium, arsenik, bly, polyvinylfluorid och polyvinylidenfluorid.  

Med anledning av detta vill jag fråga klimat- och miljöminister Annika 
Strandhäll:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att komma till rätta med detta 
framtida problem med avfallet från förnybar energi?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00


